
Møde i Stenrevsgruppen Hou MAN 06 NOV 23 kl 1930 på HMI.  Ref. 24 

 

Til stede: Lars, Kåre, Søren, Keld, Erik 

 

Dagsorden: 

 

1. Bordet rundt 

Lars: Vejles vej til fredning af rev er noget tung. Foreslår at ga via den fælleskommunale 

koordinator for at få en standardprocedure. 

Keld  spørger Troels (koordinatoren) om dette. 

Søren har kontaktet følgende: 

J.J. GRUS A/S. De har stenene til 180 kr/tons 

Mikail Mortensen på Horsens havn. Har også rigeligt med sten i forskellig størrelse til 200 kr/tons 

læsset. Søren afklarer inden jul. 

Vesta Fjord meldte, at sten fra Sverige er blevet for dyre 

Erik har tidligere fået et tilbud fra ENKON om 300 kr/tons leveret i Hou. Erik følger op. 

Jacob meldte, at Vestbirk ikke producerer så mange. 

 

2. Årsrapport/brev til Veluxfonden. 

Søren samler og sender inkl milepælsplanen. 

 

3. Status økonomi/næste udbetaling. 

Vi er inden for budgettet. 

Ca 250.000 tilbage fra de ca 1.5 mill i første rate. 

Kåre følger op efter årsrapporten, så vi får næste udbetaling. 

 

4. Status sten. 

Der ligger en pæn stak på havnen samt en mindre stak ved varmeværket.  

Der er behov for opmåling af stakkene, så vi ved hvor mange, der skal købes. 

Verner Frank kan fortsat køre sten til varmeværket herunder fra Carsten Rasmussen i Oldrup. 

Erik har stadig en del sten på hånden fra Fyn, men kræver læsning og transport. 

Lars opmåler stakkene i Horsens og tager billeder. 

Erik kontakter ENKON om evt. transport fra Horsens (2500 m3/4000 tons) samt følger op jf. pkt.1. 

Der var enighed om, at der skal træffes endelig afgørelse om køb inden udgang af FEB 24. 

 

5. Skilte. 

Kåre er gået i gang med tekster. Kontakter Kasper og Simon samt Stevee/Egmont for at få 

dronebilleder 

Erik kontakter Odder Kommune (Lene) for at få et statusmøde (sten, skilte, brug af havn, 

fiskeforbud) samt drøftelse af fremtid. 

Jacob kontakter Gert Eilenberger for at få grafik af revene. 

 

6. Monitering. 

Jakob viste gode billeder fra stationerne. Allerede godt med tangbegroning.  

De 5 stationer kunne besøges på under en time. 

Snorene til stationernes markeringsbøjer skal nok skiftes en gang imellem. 

 

7. Film, formidling, hjemmeside. 

Kasper er i gang med at klippe film. 

Søren lægger produkter op. 



 

8. Event til foråret sammen med Vesta Fjord. 

Det blev foreslået at gennemføre en indvielse ultimo maj 24 eller senere aht vandtemperatur. 

Aktiviteter kunne være sejltur ud til udlæggeprammen og Egmontrevet, vandkikkerter, gummibåde, 

krabbesuppe mmm. 

Der bør laves aftaler med Brugsen. 

Erik kontakter Eva/Egmont om byvandring. 

Sidste nyt: Hou Sejlklub har modtaget 20.000 kr fra Dansk Sejlunion efter ansøgning om 

bæredygtighedspris for stenrevet (grøn partner). De vil bruge beløbet sammen med 

Stenrevsgruppen. 

 

9. Næste møde. 

MAN 11 DEC kl 1930 på HMI. 

 

10. Fordeling af gaver fra frivilligfest 

Der blev glæde om bordet. 

 

11. Evt. 

Der blev talt om emner som bundtravl (bør forbydes). 

Kommunen er for et forbud. Vi følger sagen. 

Erik, Keld og Søren tager til møde om Naturpark Svanegrund. 


